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1 Opening  

2 Verslag 16 oktober 2019 

Geen opmerkingen. 

 

3 Voorstel aanpassing horden 

Het aangepaste hordenvoorstel is bekeken door de Werkgroep Wedstrijdreglement. De 

werkgroep is het eens met dit voorstel. Stefan zal een voorzet doen om het voorstel (in 

het Engels) te verwoorden, als officieel in te dienen voorstel namens Nederland bij de 

General Assembly in Toronto, komende zomer. 

Het voorstel is: 

category distance height number start space  finish 
current/outdoor:              
W50-55 80m. 0,762 8 12 7  19 
W40-45 80m. 0,762 8 12 8  12 

      
 

 
proposal changes outdoor: 

    

 

 W50-55   80m. 0,762 8 12 8  12 
W40-45  80m. 0,838 8 12 8  12 

  

  
   

 

 current/indoor:              
W50-55 60m. 0,762 5 12 7  20 
W40-45 60m. 0,762 5 12 8  16 

  
    

 

 proposal changes indoor: 
    

 

 W50-55  60m. 0,762 5 12 8  16 
W40-45   60m. 0,838 5 12 8  16 
 

4 Mastersbeker 

De kandidaat voor de mastersbeker 2019 wordt uitgenodigd voor de uitreiking, tijdens de 

NK indoor meerkamp & masters. 

Opmerking vanuit Atletiekunie: mocht er een keer geen kandidaat uitspringen, qua 

prestaties, dan kan het uitreiken van deze beker in de toekomst eventueel een jaar 

worden overgeslagen. De uitreiking van de mastersbeker moet, net als tot nu toe, iets 

bijzonders blijven. 

5 NK’s masters 

De inschrijvingen voor het NK indoor masters lopen net als andere jaren, goed, tot nu 

toe. Het blijkt soms wat lastig te zijn om in te schrijven (probleem in het systeem?). 

Er komt een aantal mensen van de organisatie van het NK masters outdoor (afgelopen 

drie jaar, Gouda) meekijken in Apeldoorn tijdens het komend NK indoor. Wellicht gaan zij 

de organisatie voor het NK indoor 2021 op zich nemen. 
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Ook de organisatie van het NK masters outdoor (Hengelo, komende twee jaar) komt met 

een delegatie naar Apeldoorn, voor een kijkje voor en achter de schermen. 

 

6 Komende wedstrijden 

Er is een indeling gemaakt voor de vertegenwoordiging van het Platform bij de NK’s 

masters, EK indoor masters en WK outdoor masters. 

 

7 Rondvraag 

 Ingrid vraagt of er iets is gedaan met de opmerkingen over de organisatie van 

sommige masters-competitiewedstrijden. Stefan bevestigt dat; 

 Rietje Dijkman en Riet Jonkers zijn gekozen tot EMA Best Masters Award 2019. 

Rietje in de categorie ‘Jumps’ en Riet in de categorie ’Sprint’. 

We zullen hen in de bloemetjes zetten tijdens het NK indoor masters. 

Bovendien zijn beide vrouwen in hun leeftijdscategorie genomineerd voor de titel: 

‘Athlete of the Year’ van de WMA.  

Rietje in de categorie “Jumps” en Riet Jonkers in de categorie “Sprints”; 

 Stefan vertelt dat de Atletiekunie een onderzoek doet naar de mogelijkheid om 

het EK indoor masters in 2022 te organiseren in Apeldoorn. Dit kan alleen als het 

financieel mogelijk is. Er zal in verband hiermee binnenkort een bezoek aan 

Apeldoorn worden gebracht door een delegatie van de EMA-counsel.  

Volgende vergadering: woensdag 8 april 2020 (19.00 uur) 

 

 


